房屋事務委員會 Panel on Housing

在2016年5月10日的會議上

就議程項目VI''增加公共租住屋邨的商業舖位數目及設立假日墟市的建議'' 動議的議案

Motions moved under agenda item VI
"The suggestion to increase the number of commercial units and set up holiday bazaars in public rental housing estates" at the meeting on 10 May 2016

由麥美娟議員動議的議案,議案獲梁志祥議員附議

本委員會要求房屋署盡快落實在各公共屋邨內增設商舖和假日墟市,以 抗衡領展的壟斷。

由馮檢基議員動議的修正案,修正案獲張超雄議員附議

本委員會要求房屋署盡快落實在各公共屋邨內增設商舖和假日墟市,房 屋署並設立專責委員會處理假日墟市事宜,以抗衡領展的壟斷。

(Translation)

Motion moved by Hon Alice MAK Mei-kuen and seconded by Hon LEUNG Che-cheung

That this Panel requests the Housing Department to expeditiously increase the number of commercial units and set up holiday bazaars in various public rental housing estates, so as to counteract Link's monopoly.

Amendment moved by Hon Frederick FUNG Kin-kee and seconded by Dr Hon Fernando CHEUNG Chiu-hung

That this Panel requests the Housing Department to expeditiously increase the number of commercial units and set up holiday bazaars in various public rental housing estates, as well as to establish a dedicated committee on matters relating to holiday bazaars, so as to counteract Link's monopoly.